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Dřevnovice

Radostné Vánoce,Radostné Vánoce,
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zdraví a spokojenosti Vám přejízdraví a spokojenosti Vám přejí
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Slovo starostky

Vážení spoluobčané,
stojíme na konci roku 2020 a jako vždy je tento okamžik také příleži-

tostí k hodnocení vykonané práce. Přála bych si, abychom i v nadcháze-
jícím období  jsme se mohli setkávat na krásných akcích, které pro naše 
občany připravují všechny složky a spolky naší obce. Dnes můžeme jen 
vzpomínat na hezká setkání s vámi. Poprvé se nesejdeme u vánočního 
stromu a  nebudeme zpívat koledy. I  Nový rok 2021 nepřivítáme slav-
nostním ohňostrojem na našem areálu. Tento rok byl pro nás všechny 
náročný. Rodiče školáků si vyzkoušeli práci pedagogů, děti byly přinuce-
ny větší samostatnosti, naši starší spoluobčané se více uzavírali ve svých 
domovech. Covid je strašákem pro nás všechny, protože nikdo neví jak 
nemoc zvládne. Věřím, že se vše v dobré obrátí.  

V příštím roce nás čekají velké investice, oprava obecního úřadu a re-
konstrukce chodníku. I  provoz vybudované kanalizace, bude stát naši 
obec nemalé fi nanční prostředky, díky neukázněným občanům. Nechce-
me zdražovat stočné občanům,kteří se řádně připojili a uzavřeli smlou-
vy dle skutečnosti, proto budeme muset ztrátu fi rmě Insta za rok 2020 
uhradit z rozpočtu obce. Vodoprávní úřad zajistí nápravu a fi rma Insta 
bude neuhrazené stočné vymáhat po občanech.  Možná se to některým 
občanům zdá, že obec je málo aktivní a že by měla být přísnější na naše 
neukázněné občany. Udělala jsem možná chybu, že stavební povolení 
bylo vydáno jedním rozhodnutím pro všechny přípojky, občané si tak 
nemuseli platit drahé projekty a vyřizovat všechny vyjádření dotčených 
orgánů. Ale věřím, že převážná část napojených, snahu vyjít občanům 
vstříc ocení. Doufám, že si všichni uvědomí závažnost situace a sjednají 
včas nápravu, neboť pokuty za nesprávnou likvidaci odpadů jsou opravdu 
vysoké.

Doufám, že v tyto dny se nám všem podaří navodit tu správnou vánoč-
ní atmosféru, na kterou se těší hlavně děti. Betlém v naší obci láká nejen 
děti k zastavení v tyto dny a k zamyšlením nad  přáním našich nejbližších: 
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Zápis ze zasedání ZO Dřevnovice konaného dne 26. března 
2020 distančním způsobem formou on-line telekonference

Zahájení: 19.05 hodin
Přítomni: Bohumila Charvátová, Ivo Gregor, Ivo Provazník, Jaromír 

Blumenstein, Ludmila Mlčoušková, Rudolf Návrat, Jaromír Kypr

1. Dle Usnesení vlády ČR ze dne 23. 3. 2020 č. 274 o přijetí krizového opat-
ření, které stanoví povinnou distanční přítomnost členů zastupitelstva 
obce, je zvolen způsob on-line telefonní konference. Starostka obce při-
vítala přítomné, konstatovala, že veřejné zasedání zastupitelstva obce 
bylo řádně svoláno a je ve spojení všech sedm členů zastupitelstva obce 
a že je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zapisovatelem jmenovala Lud-
milu Mlčouškovou, ověřovateli zápisu Ivo Provazníka a  Ivo Gregora. 
Zápis z předchozího zasedání byl pořízen a ověřen bez výhrad. Starost-
ka seznámila zastupitele s programem: Schválení rozpočtu obce na rok 
2020, Schválení rozpočtu Mateřské školy Dřevnovice, p. o., Schválení 
výběru nákupu zásahového vozidla, a navrhla diskusi ke každému bodu 
jednání – všichni zastupitelé jednotlivě schválili.

K té štědré večeři ať z nebe nasněží, pár pěkných slovíček, prchavé pápěří. 
Šťastné a veselé přejeme si navzájem, když se noc vánoční rozprostře nad 
krajem. Pozdrav všem, posíláme do dáli, pastýři v Betlémě ladí si píšťaly. 
S tou písní vánoční...do srdcí zasejí lásku a smíření, ty nejvíc chybějí.

Vážení občané i já se ráda připojuji k těmto slovům a přeji nám všem, 
v  tom předvánočním shonu co nejvíce pohody a klidu. Také, abychom 
Vánoční svátky prožili spokojeně, radostně  v  kruhu svých nejbližších. 
V novém roce nám přeji hodně zdraví, štěstí a Božího požehnání.

Bohumila Charvátová
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2. Zastupitelé projednali návrh rozpočtu a upravili ho níže uvedenými po-
ložkami. 

Nástroj/zdroj Účel. znak Org Paragraf Položka Částka

Výdaje: 3111 5331 -50 000

3412 5171 +78 650

0016 3745 5169 -500 000

3745 5169 +20 000

5213 5021 +16 000

5213 5139 +20 000

5512 6123 +200 000

Financování: 8115 -215 350

 Všichni zastupitelé jednotlivě schválili schodkový rozpočet na rok 2020 
– výše schodku 1 642 914,00 Kč – bude kryta úsporami z hospodaření 
minulých období. 

3.  Starostka seznámila zastupitele s  návrhem rozpočtu Mateřské školy 
Dřevnovice, p. o. Oproti návrhu se mění položka Potraviny – 5 000 Kč, 
položka Opravy – 50 000 Kč, položka Drobný dlouhodobý hmotný ma-
jetek – 8 500 Kč a příspěvek obce – 50 000 Kč. Všichni zastupitelé jed-
notlivě schválili schodkový rozpočet na rok 2020 – náklady 554 500 Kč, 
výnosy 494 500 Kč. Schodek ve výši 46 500 Kč bude kryt z rezervního 
fondu. Příspěvek obce na rok 2020 je schválen ve výši 340 000 Kč.

4.  Na základě omezení vstupu do hasičské zbrojnice – nedostatečná výška 
vrat, byly poptáni prodejci vozidla pro zásahovou jednotku dle specifi c-
kých požadavků. Odpovídají tato vozidla FIAT DUCATO, FORD CUS-
TON TRANSIT A  MERCEDES BENZ SPRINTER 314. Poslední typ 
vozidla starostka navrhla k zakoupení a požádala zastupitele o pověření 
k uzavření kupní smlouvy. Všichni zastupitelé jednotlivě schválili nákup 
zásahového vozidla MERCEDES BENZ SPRINTER 314 a pověřili sta-
rostku k uzavření kupní smlouvy s prodejcem. 
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Zápis z VZZO Dřevnovice konaného dne 22. června 2020
v zasedací místnosti OÚ Dřevnovice

Zahájení: 18.05 hodin
Přítomni: Bohumila Charvátová, Ivo Gregor, Jaromír Blumenstein, Ludmi-

la Mlčoušková, Rudolf Návrat, Jaromír Kypr, Ivo Provazník

1. Starostka obce přivítala přítomné, konstatovala, že veřejné zasedání za-
stupitelstva obce bylo řádně svoláno obvyklým způsobem, je přítomno 
všech sedm členů zastupitelstva obce a že je zastupitelstvo usnášeníschop-
né. Zapisovatelem jmenovala Ludmilu Mlčouškovou, ověřovateli zápisu 
Jaromíra Kypra a Jaromíra Blumensteina. Zápis z předchozího zasedání 
byl pořízen a ověřen bez výhrad. Starostka seznámila účastníky zasedá-
ní s programem:
1. Zahájení
2. Schválení Závěrečného účtu obce za rok 2019 vč. výsledku přezkou-

mání hospodaření
3. Schválení účetní závěrky obce Dřevnovice za rok 2019
4. Schválení účetní závěrky MŠ za rok 2019
5. Projednání rozpočtového opatření č.1/2020, č.2/2020 a č.3/2020
6. Schválení veřejnoprávní smlouvy s OK o poskytnutí dotace – vozi-

dlo SDH
7. Projednání a schválení smlouvy č. 1030057628/002, zřízení věcné-

ho břemene
8. Projednání prodeje pozemku parcelní číslo 455/8 v k. ú. Dřevnovi-

ce, výměra 1090 m2
9. Projednání žádosti o dotaci z rozpočtu obce – Charita Kojetín
10. Projednání žádosti o souhlas s uložením optických přípojek 
11. Schválení podání výpovědi smlouvy č. 1 767 629 0 01 a schválení 

převodu fi n. prostředků
12. Projednání výroční zprávy – kanalizace – rok 2019 a kalkulace na 

rok 2020
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13. Projednání žádosti MŠ o opravu podlahy ve školní jídelně
14. Informace o třídění odpadu v obci
15. Projednání smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku ve výši 50 tis. Kč
16. Projednání a schválení návrhu zadání zpracování územního plánu
17. Schválení pronájmu bytu KODUS
18. Projednání úhrady nájmu za měsíc duben, květen 2020 – restaurace
19. Zprávy z činnosti výborů
20. Různé,diskuse,usnesení, závěr,
který rozšířila o tyto body: 
- schválení dohody o vytvoření společného školského obvodu spádové 

základní školy, 
- schválení ceníku za poskytování informací, 
- schválení zařazení obce do území působnosti MAS Hanácký venkov 

pro období 2021-2027, 
- schválení dodatku ke Smlouvě o pachtu, správě, rozvoji a provozová-

ní kanalizace pro veřejnou potřebu ze dne 1. 6. 2018, 
 a navrhla diskusi ke každému bodu jednání –zastupitelstvo všemi hlasy 

schválilo.
2. Starostka obce seznámila zastupitele se Závěrečným účtem obce Dřevno-

vice za rok 2019 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce 
za rok 2019 – nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Zastupitelstvo projed-
nalo a všemi hlasy schválilo Závěrečný účet obce Dřevnovice za rok 2019 
bez výhrad a vyjádřilo souhlas s celoročním hospodařením obce.

3. Zastupitelstvu obce, jakožto schvalovacímu orgánu, byly předloženy 
veškeré podklady ke schválení účetní závěrky Obce Dřevnovice za účet-
ní období roku 2019: účetní výkazy (Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, Pří-
loha), Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC (FIN 2-12 M), Zprá-
va o výsledku přezkoumání hospodaření obce Dřevnovice za rok 2019, 
Protokol z kontroly provedené dle vyhlášky č. 416/2004 Sb., kterou se 
provádí zákon č. 320/2001 Sb. o fi nanční kontrole ve veřejné správě a In-
ventarizační zpráva o průběhu a výsledku inventarizace k 31.12.2019. 
Zastupitelstvo obce zjistilo, že schvalovaná účetní závěrka poskytuje 
věrný a  poctivý obraz předmětu účetnictví a  fi nanční situace účetní 
jednotky a všemi hlasy ji schválilo. Zároveň zastupitelstvo všemi hlasy 
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schválilo převedení kladného výsledku hospodaření za rok 2019 ve výši 
981 860,75 Kč z účtu 431 (Výsledek hospodaření ve schvalovacím říze-
ní) na účet 432 (Nerozdělený zisk, neuhrazená ztráta minulých let).

4. Mateřská škola Dřevnovice, p. o. předložila ke schválení účetní závěrky 
za účetní období roku 2019 tyto účetní výkazy: Rozvaha příspěvkové or-
ganizace, Výkaz zisku a ztráty p. o., Příloha, Inventarizační zpráva a Zá-
pis z kontroly provedené dle vyhlášky č. 416/2004 Sb., kterou se provádí 
zákon č. 320/2001 Sb. o fi nanční kontrole. Zastupitelstvo obce zjistilo, že 
schvalovaná účetní závěrka poskytuje věrný a  poctivý obraz předmětu 
účetnictví a fi nanční situace účetní jednotky. MŠ Dřevnovice, p. o. vyká-
zala za rok 2019 kladný výsledek hospodaření ve výši 26 672,01 Kč a žádá 
o schválení jeho převodu do fondu rezerv a dále žádá o schválení pře-
vodu částky 4 076,73 Kč z fondu rezerv na úhradu ztráty z předchozích 
let. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo účetní závěrku MŠ 
Dřevnovice, p. o. za rok 2019, všemi hlasy schválilo převod kladného vý-
sledku hospodaření ve výši 26 672,01 Kč do fondu rezerv a převod částky 
4 076,73 Kč z fondu rezerv na úhradu ztráty z předchozích let.

5. Starostka odůvodnila zastupitelům rozpočtová opatření č. 1/2020 a č. 
2/2020 a seznámila je s návrhem rozpočtového opatření č. 3/2020. Za-
stupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtová opatření č. 1/2020 a č. 2/2020 
a všemi hlasy schválilo rozpočtové opatření č. 3/2020.

6. Zastupitelstvo projednalo a  všemi hlasy schválilo uzavření smlouvy 
s Olomouckým krajem na investiční dotaci 186 500 Kč na pořízení do-
pravního automobilu pro JSDH Dřevnovice, všemi hlasy schválilo při-
jetí dotace a dofi nancování nákladů z vlastních zdrojů.

7. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo uzavření Smlouvy č. 
1030057628/002 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene (stavba 
„Dřevnovice, rozš. DS NN, Horák“).

8. Zastupitelstvo projednalo prodej pozemku v katastrálním území Dřev-
novice p. č. 455/8, zahrada, o výměře 1 090 m2 za účelem stavby rodin-
ného domu. Zastupitelstvo šesti hlasy schválilo prodej spolužadatelům 
Zdeňkovi Letochovi a Michaele Kratochvílové za cenu stanovenou zna-
leckým posudkem. Zastupitelstvo šesti hlasy neschválilo prodej žadateli 
Vladislavovi Tomáškovi. Ludmila Mlčoušková se hlasování zdržela.
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9. Obec požádali o dotaci/fi nanční podporu Linka bezpečí, z. s., Charita 
Kojetín, Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z. s. 
Zastupitelstvo žádosti projednalo a všemi hlasy schválilo dotaci z roz-
počtu obce ve výši 6 000 Kč pro Charitu Kojetín na provoz střediska 
Terénní odlehčovací služby.

10.Zastupitelstvo projednalo žádost Zbyňka Burgeta o uložení optických 
přípojek a všemi hlasy neschválilo uložení optických přípojek do po-
zemků obce Dřevnovice.

11.Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo vypovězení smlouvy o stavebním 
spoření č. 1767629001 uzavřené s  Českomoravskou stavební spořitel-
nou, a.s., IČ 49241397, a převod naspořených prostředků na běžný účet 
obce Dřevnovice č. 1501997309/0800.

12.Zastupitelstvo projednalo výroční zprávu provozovatele kanalizace za 
rok 2019 INSTA CZ s.r.o. Olomouc. Vzalo na vědomí informace a vše-
mi hlasy schválilo kalkulaci na rok 2020.

13.Mateřská škola Dřevnovice, p. o. žádá o opravu podlahy ve školní jídel-
ně. Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo provedení opravy podlahy ve 
školní jídelně za celkovou cenu 66 160 Kč dodavatelem Niko podlahy 
s.r.o. Olomouc.

14.Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace o třídění odpadu.
15.Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo přijetí nadačního pří-

spěvku od Nadačního fondu Avast Praha ve výši 50 000 Kč na nákup 
elektrospotřebičů pro komunitní dům seniorů.

16.Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo Návrh zadání Územ-
ního plánu Dřevnovice upravené po veřejnoprávním projednání v sou-
ladu s § 47 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním 
řádu, ve znění pozdějších předpisů – pořizovatel – Magistrát města Pro-
stějova, který zpracovala Ing. Pavla Koutná, a pověřilo Ivo Gregora ke 
všem jednáním ohledně této problematiky. 

17.Zastupitelstvo schválilo všemi hlasy pronajmout uvolněný byt č. 8 v ko-
munitním domě seniorů od 01.07.2020 Janu Fréharovi.

18.Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo odpustit provozova-
teli Restaurace Zahrádka v kulturním domě nájemné za měsíce duben 
a květen 2020.
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19.Předsedové výborů podali zprávy o své činnosti za uplynulé období. Za-
stupitelstvo vzalo tyto zprávy na vědomí.

20.Starostka předložila zastupitelstvu sestavy za roky 2010–2019 pro pře-
hled postupného růstu objemu majetku a informovala o přislíbení do-
tace od MMR na rekonstrukci budovy obecního úřadu v přibližné výši 
3 000 000 Kč. Zastupitelé vzali informace na vědomí. Přítomná občanka 
Ludmila Dostálová požádala starostku o prověření způsobu zveřejňová-
ní návrhu závěrečného účtu obce.

21.Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo dohodu o vytvoření 
společného školského obvodu spádové základní školy s Městysem Ne-
zamyslice.

22.Starostka předložila zastupitelstvu návrh ceníku za poskytování infor-
mací: 
Položka        Sazba
mimořádně rozsáhlé vyhledávání – hodina práce 
(účtuje se každých započatých 30 minut) 250 Kč
fotokopie nebo výtisk existujícího dokumentu
- jednostranně formát A4 2 Kč/ks
- oboustranně formát A4   3 Kč/ks
- kompaktní disk   20 Kč/ks
ostatní náklady včetně poštovních dle skutečnosti
odeslání elektronického dokumentu  není zpoplatněno

Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo ceník za poskytování informací.
23.Zastupitelstvo projednalo a všemi schválilo zařazení obce do území pů-

sobnosti MAS Hanácký venkov pro období 2021–2027.
24.Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo dodatek č. 1 ke Smlou-

vě o pachtu, správě, rozvoji a provozování kanalizace pro veřejnou po-
třebu ze dne 1. 6. 2018.

25.Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení, starostka obce podě-
kovala zastupitelstvu a přítomným občanům za jejich účast a ukončila 
zasedání ve 20,25 hodin.

V Dřevnovicích dne 23. června 2020
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Zápis z VZZO Dřevnovice konaného dne 7. září 2020
v zasedací místnosti OÚ Dřevnovice

Zahájení: 18.05 hodin
Přítomni: Bohumila Charvátová, Ivo Gregor, Jaromír Blumenstein, 

Ludmila Mlčoušková, Rudolf Návrat, Jaromír Kypr, Ivo Provazník

1. Starostka obce přivítala přítomné, konstatovala, že veřejné zasedá-
ní zastupitelstva obce bylo řádně svoláno obvyklým způsobem, je 
přítomno všech sedm členů zastupitelstva obce a  že je zastupitelstvo 
usnášeníschopné. Zapisovatelem jmenovala Ludmilu Mlčouškovou, 
ověřovateli zápisu Ivo Provazníka a Ivo Gregora. Zápis z předchozího 
zasedání byl pořízen a ověřen bez výhrad. Starostka seznámila účastní-
ky zasedání s programem:
1. Zahájení
2. Schválení protokolu o hodnocení nabídek – Stavební práce OÚ
3. Schválení oznámení o výběru nejvhodnější nabídky – Stavební prá-

ce OÚ
4. Schválení podepsání smlouvy s vítězným uchazečem
5. Projednání rozpočtového opatření č. 4/2020 a č. 5/2020
6. Projednání a schválení smluv s fi rmou REGARTSERVIS s.r.o. Brno
7. Projednání a schválení smlouvy č. 1030058817/001
8. Projednání a schválení smlouvy o dílo s Ing. arch. Vladimírem Duj-

kou
9. Schválení určeného zastupitele pro pořizování Územního plánu 

Dřevnovice
10. Projednání žádosti o odkoupení pozemku parc. č. 13/1 a 455/8 
11. Zprávy z činnosti výborů
12. Různé, diskuse
13. Usnesení, závěr

 a navrhla diskusi ke každému bodu jednání –zastupitelstvo všemi hlasy 
schválilo.
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2. Starostka obce seznámila zastupitele s protokolem o hodnocení nabídek: 1. 
STAVBROS, s.r.o. Brodek u Prostějova nabídková cena vč. DPH 3 488 926 
Kč, 2. DOBEŠ-STAVBY s.r.o. Drysice nabídková cena vč. DPH 3 711 977 
Kč, 3. STAEG Development, spol. s r.o. Vyškov nabídková cena vč. DPH 
4 006 610 Kč. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo protokol 
hodnocení nabídek – Rekonstrukce obecního úřadu v Dřevnovicích.

3. Starostka obce seznámila zastupitele s výsledkem výběru nejvhodněj-
ší nabídky na Rekonstrukci obecního úřadu v Dřevnovicích – STAV-
BROS, s.r.o. Brodek u  Prostějova. Zastupitelstvo projednalo a  všemi 
hlasy schválilo výběr dodavatele.

4. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo podepsání smlouvy 
s vítězným uchazečem – fi rmou STAVBROS, s.r.o. Brodek u Prostějova 
zastoupenou V. Hanslíkem.

5. Starostka předložila a odůvodnila zastupitelům rozpočtová opatření č. 
4/2020 a č. 5/2020. Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření 
č. 4/2020 a všemi hlasy schválilo rozpočtové opatření č. 5/2020.

6. Zastupitelstvo projednalo a  všemi hlasy schválilo podepsání Příkazní 
smlouvy na vyplnění formulářů a kompletaci dokumentů požadovaných 
poskytovatelem dotace na realizaci investiční akce Rekonstrukce obecní-
ho úřadu v Dřevnovicích a Příkazní smlouvy na zajištění kvalifi kovaných 
činností v procesu zadání veřejné zakázky na investiční akci Rekonstruk-
ce obecního úřadu v Dřevnovicích s fi rmou REGARTSERVIS s.r.o. Brno.

7. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo uzavření Smlouvy č. 
1030058817/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene (stavba 
„Dřevnovice, smyčka NN, Dobešová“).

8. Starostka poptala tři fi rmy na zpracování územního plánu obce Dřevno-
vice. Ing. arch. Jitka Šimordová nabídla cenu 381 150 Kč vč. DPH, Ur-
banistické středisko Brno, spol. s r. o. nabídlo cenu 423 500 Kč vč. DPH 
a Ing. arch. Vladimír Dujka nabídl cenu 350 900 Kč vč. DPH. Zastupitel-
stvo projednalo nabídky a všemi hlasy schválilo uzavření smlouvy o dílo 
číslo 13/2020 s Ing. arch. Vladimírem Dujkou – Zpracování dokumenta-
ce Územní plán Dřevnovice, včetně doplňujících průzkumů a rozborů. 

9. Zastupitelstvo obce Dřevnovice na základě ustanovení § 6 odst. 1 písm. c) 
a odst. 5 písm. a) a f) zákona č 183/2006 Sb. o územním plánovaní a staveb-
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ním řádu (stavební zákon), v platném znění a ustanovení § 35 odst. 1 a § 84 
odst. 2 písm. y) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění, všemi hlasy schválilo místostarostu obce Dřevnovice Ivo Gregora 
jako určeného zastupitele pro pořizování Územního plánu Dřevnovice.

10. Zastupitelstvo projednalo žádosti o odkoupení pozemku p. č. 13/1 a 455/8. 
Zastupitelstvo bylo seznámeno se znaleckým posudkem o ceně obvyklé č. 
3943-33/20, a proto schválilo prodat pozemek p. č. 13/1 žadatelům Nikole 
Pilchové a Lubomírovi Smékalovi za cenu 400 Kč za 1 m2, což je cena ob-
vyklá v k. ú. Dřevnovice. Pozemek p. č. 455/8 schválilo zastupitelstvo pro-
dat žadatelům Zdeňkovi Letochovi a Michaele Kratochvílové za cenu 300 
Kč za 1 m2 z důvodu územního rozhodnutí o pásmu hygienické ochrany 
a o stavební uzávěře, které bylo vydáno stavebním úřadem v Němčicích 
nad Hanou 27. 2. 1984 pod č.j. 530 a/328/83/Bor. Na tomto pozemku je 
omezena stavební činnost. Platnost stavební uzávěry není časově omezena 
a je dána dobou trvání provozu zemědělské farmy.

11. Předsedové výborů podali zprávy o  své činnosti za uplynulé období. 
Zastupitelstvo vzalo tyto zprávy na vědomí.

12. Na dotaz občanů na stav napojení kanalizace bylo starostkou sděleno, 
že k 3. 9. 2020 bylo uzavřeno společností INSTA CZ s. r. o. Olomouc 
132 smluv a paušál hradí 359 osob. V měsíci září bude fi rmou V.H.P. 
Ivanovice na Hané, s. r. o. provedena kontrola přípojek. Výsledky kon-
troly budou předány společnosti INSTA CZ, která bude na základě 
plné moci zastupovat obec ve věcech zajištění podkladů a stanovisek 
dotčených orgánů a prověření stavu a způsobu likvidace odpadních vod 
a vod dešťových u jednotlivých producentů odpadních vod.

Zastupitelstvo všemi hlasy schválilo pořízení tří kusů nových venkovních 
vitrín za celkovou cenu 33 000 Kč bez DPH.

Starostka informovala zastupitele o nutnosti odstranění sutě po RD č. p. 
38. Zastupitelstvo pověřilo starostku jednáním s exekutorskými úřady 
o možnosti odkoupení dotčeného pozemku za výhodnou cenu.

13. Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení, starostka obce podě-
kovala zastupitelstvu a přítomným občanům za jejich účast a ukončila 
zasedání ve 19,48 hodin.

V Dřevnovicích dne 8. září 2020
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Zápis z VZZO Dřevnovice konaného dne 30. listopadu 2020
v sále kulturního domu Dřevnovice

Zahájení: 18.05 hodin
Přítomni: Bohumila Charvátová, Ivo Gregor, Ludmila Mlčoušková, Rudolf 

Návrat, Jaromír Kypr, Ivo Provazník
Omluven: Jaromír Blumenstein

1. Starostka obce přivítala přítomné, konstatovala, že veřejné zasedání zastu-
pitelstva obce bylo řádně svoláno obvyklým způsobem, je přítomno šest 
členů zastupitelstva obce a že je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zapisova-
telem jmenovala Ludmilu Mlčouškovou, ověřovateli zápisu Jaromíra Kypra 
a Rudolfa Návrata. Zápis z předchozího zasedání byl pořízen a ověřen bez 
výhrad. Starostka seznámila účastníky zasedání s programem:
1. Zahájení
2. Schválení protokolu o hodnocení nabídek – Chodník Dřevnovice
3. Schválení oznámení o  výběru nejvhodnější nabídky – Chodník 

Dřevnovice
4. Schválení podepsání smlouvy s vítězným uchazečem
5. Projednání rozpočtových opatření č. 6/2020 a č. 7/2020
6. Projednání a schválení rozpočtového opatření č. 8/2020
7. Projednání a schválení podání žádosti o dotaci na opravu chodníku, 

MŠ na MMR
8. Projednání a schválení opravy chodníku Těšická – z vlastních zdrojů
9. Projednání a schválení realizace odvodnění cesty k okálům
10. Schválení přijetí dotace na rekonstrukci obecního úřadu ve výši 2 

989 889 Kč 
11. Projednání a schválení opravy KD
12. Zprávy z činnosti výborů
13. Různé, diskuse
14. Usnesení, závěr

 a navrhla diskusi ke každému bodu jednání – zastupitelstvo všemi hlasy 
schválilo.
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2. Starostka obce seznámila zastupitele s protokolem o hodnocení nabídek na 
akci Chodník Dřevnovice: 1. GALVA TRANS, s.r.o. Držovice nabídková 
cena vč. DPH 3 386 544,20 Kč, 2. EDMA s.r.o. Drnovice nabídková cena vč. 
DPH 3 507 496,72 Kč, 3. STAVBROS, s.r.o. Brodek u Prostějova nabídková 
cena vč. DPH 3 716 494,44 Kč. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy 
schválilo protokol hodnocení nabídek – Chodník Dřevnovice.

3. Starostka obce seznámila zastupitele s výsledkem výběru nejvhodněj-
ší nabídky na Chodník Dřevnovice – GALVA TRANS, s.r.o. Držovice. 
Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo výběr dodavatele.

4. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo podepsání smlouvy 
s vítězným uchazečem – fi rmou GALVA TRANS, s.r.o. Držovice.

5. Starostka předložila a odůvodnila zastupitelům rozpočtová opatření č. 
6/2020 a č. 7/2020. Zastupitelstvo vzalo na vědomí.

6. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo rozpočtové opatření 
č. 8/2020.

7. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo podání žádosti o do-
taci s názvem „Rekonstrukce Mateřské školy Dřevnovice“ v rámci do-
tačního titulu DT 117d8210E – Rekonstrukce a  přestavba veřejných 
budov, podprogramu Podpora obnovy a  rozvoje venkova 2021. Za-
stupitelstvo vzalo na vědomí informace o plánované realizaci projektu 
Chodník Dřevnovice a výši dotace dle rozhodnutí.

8. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo realizaci opravy chod-
níku Těšická v roce 2021 v případě dostatečných fi nančních prostředků 
dle rozpočtu.

9. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo realizaci odvodnění 
cesty k  okálům v  roce 2021 v  případě dostatečných fi nančních pro-
středků dle rozpočtu.

10. Zastupitelstvo projednalo a  všemi hlasy schválilo přijetí dotace od 
MMR na rekonstrukci OÚ ve výši 2 989 889 Kč.

11. Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo realizaci opravy KD 
v lednu 2021 v případě dostatečných fi nančních prostředků dle rozpoč-
tu obce.

12. Předsedové výborů podali zprávy o  své činnosti za uplynulé období. 
Zastupitelstvo vzalo tyto zprávy na vědomí.
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13. Různé:
A) Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo žádost o souhlas 

s uložením optických přípojek do obecních pozemků.
B) Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo žádost o souhlas 

s uložením trasy optické sítě do obecních pozemků za podmínky, 
že musí být předem domluva s vítězným dodavatelem stavby, aby 
nedošlo ke zpoždění stavby.

C) Zastupitelstvo projednalo žádost o pronájem místnosti pro umístě-
ní technologie optické sítě v budově mateřské školy a souhlasí s vy-
věšením záměru. Bude projednáno na veřejném zasedání v prosinci 
2020.

D) Zastupitelstvo projednalo žádost Římskokatolické farnosti Neza-
myslice o dar 5 000 Kč na provoz kaple Dřevnovice a pěti hlasy dar 
5 000 Kč schválilo, proti hlasoval Ivo Gregor.

E) Zastupitelstvo projednalo žádosti Lenky Zelinkové a Leony Skřeko-
vé o odpuštění nájemného a všemi hlasy schválilo odpuštění nájem-
ného za listopad a prosinec 2020.

F) Zastupitelstvo projednalo a všemi hlasy schválilo Příkazní smlou-
vu na poradenskou a konzultační činnost s REGARTSERVIS s.r.o. 
Brno na akci Chodník Dřevnovice s odměnou 12 100 Kč a návrh 
veřejnoprávní smlouvy o umístění a provedení stavby Rekonstruk-
ce MŠ Dřevnovice se Stavebním úřadem Městského úřadu Němčice 
nad Hanou. 

14. Diskuse: 
Karel Petr žádá vyjádření k řešení omezení stání aut na chodníku, popř. 

zajistit parkování aut na jedné straně vozovky. Tento podnět projed-
nat s dopravním inspektorátem a se Správou silnic Olomouckého 
kraje.

Ludmila a  Martin Dostálovi upozorňují, že nebyla dodána kalkulace 
stočného na rok 2021, která měla být 30.11.2020. Žádají zajištění 
dodržování smlouvy společností INSTA CZ Olomouc, případné 
změny řešit dodatkem smlouvy.

Ludmila a Martin Dostálovi žádají informace, jak se budou řešit obča-
né, kteří do hloubkové kanalizace neoprávněně připojili dešťovou 
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kanalizaci nebo se vůbec nepřipojili a jaké sankce se po nich budou 
vymáhat.

Ludmila Mlčoušková žádá vybudování zpevněné plochy pod kontejne-
ry na Útěkách v roce 2021.

Ludmila Dostálová žádá, ať na příštím zasedání v prosinci 2020 zástup-
ce společenosti INSTA CZ Olomouc předloží podklady týkající se 
kalkulace, vyúčtování a sankcí pro občany. V případě neúčasti zá-
stupce INSTY, aby starostka o tomto informovala.

15. Zapisovatelka přečetla všechna přijatá usnesení, starostka obce podě-
kovala zastupitelstvu a přítomným občanům za jejich účast a ukončila 
zasedání v 19,45 hodin.

V Dřevnovicích dne 30. listopadu 2020

SDH Dřevnovice

Letošní rok jsme začali novoroční jízdou 17. okrskem, kde jsme se zú-
častnili pouze fyzicky bez vozidla. Je to projížďka auty obcemi a zastavuje-
me se u hasičských zbrojnic na drobné pohoštění. Mezi další naše aktivity 
patří fotbalové klání v Nezamyslicích, kde se snažíme shodit nějaké to kilo 
po Vánocích dolů. V letošním roce jsme pořádali okrskovou hodnotící schů-
zi, kde proběhly i volby do okrsku. Během této schůze nás vyrušil zvuk si-
rény, kde nám byl vyhlášen poplach na spadenou část domu na Útěkách. 
V měsíci únoru jsme pořádali náš již tradiční ples, na kterém byla spoustu 
darů v tombole a spousta fajn lidí. Mezi novinku letošního roku patřil prv-
ní ročník Dřevnovického masopustu. Tato akce byla nápadem našeho člena 
Martina Novotného, který celý program vymyslel, naplánoval a zorganizo-
val ve spolupráci s  dobrovolníky a  paní starostkou OÚ. Letošní nečekaná 
pandemie se podepsala na pořádání naších pravidelných akcích, jako např. 
kácení májky a memoriálu A. Zelinky. Tyto akce nebylo možné z důvodů 
nařízení vlády pořádat. Moc nás to všechny mrzí, protože jsou to akce, které 
pořádáme už spoustu let a byly lidmi vyhledávané. Samozřejmě se vše pode-
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Obecní knihovna Dřevnovice

Tak jako všechny ostatní knihovny, má i ta naše dřevnovická za sebou 
nepříznivé období. Úplně zavřeno bylo v nouzovém stavu na jaře i na pod-
zim. Jakmile nařízení vlády dovolilo, začaly se knihy i časopisy k velké ra-
dosti čtenářů i knihovnice zase půjčovat. V létě, když se otevřelo veřejnosti 
oddělení regionálních funkcí Městské knihovny v Prostějově, byl hned za-
jištěn výběr knih do výměnného souboru pro naši knihovnu a také nákup 

psalo i na příjmech naší pokladny. V srpnu náš sbor oslavil krásných 125 let 
svého trvání, které jsme oslavili na místním hřišti za fi nanční podpory Olo-
mouckého kraje. Zde také odsloužil mši svatou za náš sbor a naše členy pan 
farář Marek Glac z nezamyslické farnosti. Zde bych chtěl poděkovat rodině 
Provazníkových, Čápových a Hladkých za vzornou přípravu mše a nádherný 
hudební doprovod a zpěv. Při této příležitosti jsme převzali z rukou hejtmana 
Olomouckého kraje Ladislava Oklešťka stuhu k historickému praporu. Celá 
oslava byla velice náročná jak po straně občerstvení, tak i po straně celého 
prostoru pro hosty. Na akci byla vidět spousta techniky a podařily se i ukázky 
hasičské práce. Poděkování patří všem sborům, které nás navštívily a podpo-
řily naší akci. Dále jsme byli pomáhat při záplavě v Tištíně a také v Nezamys-
licích. Ale hlavním úkolem bylo letos si vybrat nové zásahové vozidlo. Výběr 
to nebyl vůbec lehký, protože nás limitovala výška garáže 2,5 m. Nakonec se 
nám všem podařilo najít vozidlo, které splní všechny požadavky a potřeby 
pro naši činnost. Jako přídavek jsme si po dohodě s dodavatelem a paní sta-
rostkou nechali namontovat couvací kameru z vlastních prostředků za 24 000 
Kč pro snadnější manipulaci při couvání s přívěsným vozíkem. Tímto bych 
chtěl poděkovat celé komisi, která se výběrem zabývala, za jejich čas a pevné 
nervy. Na úplný závěr bych vám všem chtěl poděkovat za podporu v letoš-
ním roce a doufám, že se v příštím roce 2021 potkáme za lepších podmínek 
na naších akcích. A všem dětem přeji spoustu dárků pod stromečkem a nám 
starším hlavně štěstíčko a zdravíčko - jsou to drobnosti, ale moc potřebné.

Starosta SDH Miroslav Hrubý st.
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Kulturní výbor

Vážení sousedé,
ráda bych připomněla akce roku 2020, které jsme pro Vás uspořádali.
1.1.2020 Novoroční ohňostroj
17.1.2020 Tradiční společenský ples
1.2.2020 Dětské šibřinky
7.3.2020 Posezení s důchodci
5.7.2020 Vítání občánků
13.6.2020 Zájezd - ZOO Brno a Zámek Slavkov 
23.8.2020 Hodové odpoledne – atrakce pro děti
5.9.2020 Strašidelná stezka
12.9.2020 Stanoviště na Areálu zdraví při akci Mikroregionem na kolech

Všechny tyto akce proběhly a doufáme, že byly úspěšné. Děkujeme všem 
za podporu, kterou nám svou účastí na akcích projevujete. 

V letošním roce jsme bohužel nemohli některé, pro nás již tradiční akce, 
uspořádat z  důvodu pandemie COVID-19. Doufáme, že příští rok bude 
příznivější a budeme se moci zase potkávat při různých příležitostech a ak-
cích.

Přejeme všem klidné a pohodové vánoční svátky a do nového roku hod-
ně zdraví, štěstí, spokojenosti, úspěchů a lásky. 

Ludmila Mlčoušková, Dana Bejdáková, 
Božena Matoušková a Hana Bohuslavová

nových titulů pro vlastní knihovní fond. V současné době je knihovna za 
dodržování všech nařízených hygienických opatření opět v provozu v ob-
vyklé době, to znamená každé pondělí od 19.00 do 20.00 hodin a v pátek 
od 14.00 do 15.00 hodin. Věřím, že se zlepšující se pandemickou situací 
knihovna ožije hojnými návštěvami věrných čtenářů a možná do knihovny 
zamíří i ti, kteří objevili kouzlo knížky třeba v době karantény. V Obecní 
knihovně Dřevnovice je rozhodně z čeho vybírat. Krásné Vánoce a šťastný 
nový rok přeje Marie Provazníková, knihovnice. 
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